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The Plenipotentiaries of Japan declare that, animated by the sincere desire to
lnnnr about a satistactory adjustment of all the questions on -which’ qgleemel)t
has not heen reached, they will be prep‘u'ed to withdraw the conditions concerning
the limitation of the naval strength-and the surrender of interned ships if the
Plenipotentiaries of Russia were (hsposed to consider in a spirit of conciliation the .

questions of the cession of Saghalien and the reimbursement of the war expenses,

B_®
(?raduction) |

I.es Plénipotentiaires du Japon déclarent que, animés d’un sincdre désir d’ap-

porter un ajustement satistaisant de toutes les questions sur lesquelles un accord

- Wa pas &té intervenu, ils seront préts a retirer les conditions concernant la limitation

de la force navale ef la remise des vaisscaux internés, si les Plénipotentiaires de

Russic sont disposés A considérer dans un esprit de . conciliation les questions de

" la cession de Sakhaline et du remboursement des frais de guerre.-

La Russie s’engage d s entendre avee le Japon pour coneéder aux quets japonais

‘des droits de péehe le long des cdtes des possessions russes dans les mers du Japon,

d’Okhotsk et de Behring. 11 va sans dire que les droits déja appartenant d‘ms cette
région A des sujets. tant russes qu ctrangels, resteront en vi igueur.

Hmw

In the morning sitting of August 18th, the Conference has continued the

" discussion of Article XI which will be resumed at three o’clock in the afternoon.

BEY .‘ o -

In the afternoon sitti'ng of August 18th, not being able to arrive at an ::gl'(ee;-'
ment on Article XTI, the Conference has passed-to the discussion of the last Article
which has been settled unanimously. The next sitting will be held next Tuesday -
August 22nd at three o’clock p. m. '
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